
Centerpartiet Falkenberg Södra avdelning 
 

 
 
Årsmöte med Centerpartiet Falkenberg Södra Avdelning 2024-12-16 

 

 

Inbjudan till Årsmöte med julgröt. 
 
Dags för årsmöte med Centerpartiet Falkenberg Södra avdelning.  
Hälsar er alla välkomna till Hebergs Bygdegård måndagen den 16 
december 2024, kl. 18.  
Styrelsen och valberedningen har under de senaste åren diskuterat 
avdelningens framtid. Vi har svårt att finna medlemmar som vill ingå i 
styrelsen för avdelningen. Kretsen Centerpartiet Falkenberg fungerar 
mycket bra med många bra och trevliga aktiviteter som alla bjuds in till. 
Medlemmar har alltid möjlighet att skapa nätverk och grupper för 
aktiviteter efter dialog med kretsstyrelsen. När en avdelning upplöses så 
blir avdelningsmedlemmar med automatik kretsmedlemmar.  
 
Agneta Åkerberg, Ordförande  
 
Kallelsen införs i Hallandsbygden i december 2024 
 

Centerpartiet Falkenberg, Södra avdelning 
måndag 16 dec 2024 kl.18 Hebergs Bygdegård 

 
Ärende: Förslag att upplösa  

Södra avdelningen. Medlemmar förs då över  
till kretsen, Centerpartiet Falkenberg.   

 
Efter årsmötet ansluter vi till  

julgröten med Centerpartiet I Falkenberg 
 

Meddela din mejladress så skickar vi ut handlingarna 

Agneta Åkerberg tfn. 070–9851493, agneta@nib.se 
PerLennart Persson tfn 070-9386524, perlennart@gmail.com  

Valberedning: Monica Hansson, tfn 0702996545, 
monicatoften@gmail.com 
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Dagordning vid årsmöte med Centerpartiet Falkenberg Södra avdelning  
 

2024-12-16, kl 18. Hebergs Bygdegård   

 

Dagordning för årsmöte i avdelning 
1) Mötet öppnas 

2) Val av mötesfunktionärer, ordförande, sekreterare och justerare 

3) Godkännande av kallelse 

4) Fastställande av röstlängd 

5) Fastställande av föredragningslista 

6) Styrelsens berättelse över det gångna årets verksamhet och ekonomi, bilaga A, VBR 

7) Revisorernas berättelse 

8) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

9) Framställningar och förslag från styrelsen 

 Styrelsen föreslår årsstämman  

• att besluta om upplösning av avdelningen 

• att behållningen på bankkontot överlåts till Centerpartiet Falkenberg efter att 
dagens kostnader har betalats.   
 

Ur Centerpartiets stadgar angående avdelning: 

” Mom. 6 Upplösning och sammanslagning  
Beslut om upplösning av avdelning ska fattas vid två på varandra följande möten, 
varav ett ska vara årsmöte. Om tre medlemmar är emot upplösning kan avdelningen 
ej upplösas.  
Kretsstyrelsen ska omedelbart underrättas efter första mötets beslut.  
Upplöses avdelning ska dess tillgångar och handlingar överlämnas till kretsen.” 
 

10) Mötet avslutas 
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Bilaga A  

Verksamhetsberättelse 2024 Centerpartiet Falkenberg S avd.  
Styrelse - Agneta Åkerberg, ordf. o sekr., Johan Johansson, kassör, Per Lennart 
Persson, Eva Christiansson och Björn Ljunggren.  
Revisorer – Shlomo Gavie ordinarie och Anna Perborn Andersson ersättare.   
Valberedning - Monica Hansson (sammankallande) och Per-Olof Johansson.  
Medlemmar - 44 medlemmar okt 2024 (52st dec 2023). 

Ekonomi - Avdelningen har 13 340 kr i kassan.  
 

Årsmöte 2024-01-21  
På årsmötet deltog 15 personer. 

Vi började med semlor och kaffe. Hallands EU-kandidat Anu Majkvist 
diskuterade EU med oss inför det kommande valet 9 juni. Frihet, 
frihandel och klimat är stora frågor och som företagare pekade Anu 
tydligt på hur viktiga företagarfrågorna. Agneta Åkerberg fortsatte med 
aktuellt i regionen som att det tagits beslut om sjukhusfrågan och att 
Region Halland är en av de 3 regioner som klarar sig bäst ekonomiskt.   

 Anneli Andelén och Anna Perborn Andersson 
berättade om den politiska situationen i 
kommunen. Vi har lånat till mycket och har höga Investerings-
kostnader. Dagvatten är ett stort kostsamt problem. 
Centerpartiet var med och stötte idén om föräldrakooperativ och 
personalkooperativ när de startades. Idag ser vi att dessa får det 
svårare. S är inte så intresserade. Kathrin Carlsson fyllde i med att 
det är viktigt att vi ser våra ungdomar. De är en blivande resurs 
om vi gör rätt. Särskilda boenden och den nya ”trädgården” vid 
Rörbäcksgatan är snart klara.   

  

Aktiviteter 
Många medlemmar har varit aktiva med olika aktiviteter i valet till 
EU. Valvaka hölls i Svensgård, Boberg hos Agneta och Claes. Ett 
glatt gäng.   
 
 

 
Styrelsen 2024-10-22 
 
 
Agneta Åkerberg   Johan Johansson  
ordförande, sekreterare  kassör  
 
 
 
PerLennart Persson   Eva Christiansson   Björn Ljunggren 


